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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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5. јуна 2023.

На 35. седници Скупштине Гра 
да Прокупља одборници су усво   
јили низ Предлога у циљу ре ша
вања проблема и унапређења жи
вота и рада грађана.

Скупштина је као најважнију 
тач  ку усвојила ребаланс буџета за 
2023. годину који ће убудуће из но  
сити 2.356.879.665 динара. Како је 
образложено до ребаланса је до
шло услед промене захтева и пот
реба за новчаним средствима као 
и због прерасподеле средстава 
код појединих буџетских ко
рисни ка.

Градоначелник Прокупља Ми
лан Аранђеловић је поводом ре    ба  
лан       са који се нашао на дне в
ном реду овог заседања за скуп
штинском говорницом изја вио 
да има довољно пара у буџету, 
да се он редовно извршава и да 
буџетски корисници и грађани 
због тога не треба да брину.

Говорећи о социјалним питањи
ма и услузи „Лични пратилац де  
те та“ која се спроводи путем Не
владине организације „Инклу зија 
данас“, Аранђеловић је иста као да 
је Министарство за рад, борачка 
и социјална питања за ову годину 
определило укупно 6.500.000 

динара и да ће највећим делом та 
средства бити усмерена на услугу 
„Лични пратилац детета“ како би 
сва деца обухваћена том услугом 
могла да добијају помоћ до краја 
ове календарске године. Такође је 
истакао да тренутно за ову услугу 
има 20 захтева, а да ће у будуће 
бити формиране ранг листе тако 
да ће приоритет имати они који су 
најугроженији.

Одборници су усвојили и Пред 
лог Одлуке измена и допуна Плана 
генералне регулације Прокупља 
као и Предлог Измењеног кадров

ског плана Градске управе Града 
Прокупља за 2023. годину.

Такође је усвојен и Предлог Јав
ног огласа за отуђење непокрет
ности пословног простора у 
јав ној својини Града Прокупља, 
путем прикупљања писаних по
нуда. У вези са тим Скупштина 
је дала сагласност за померање 
рокова код расписивања конкурса 
за продају непокретности у сво
јини Града Прокупља, па ће 
крај   њи датум сада бити 26. јун, 
одно сно до тог датума ће моћи 
да се пријави на оглас за продају 

објекта у центру града, тачније у 
улици Ратка Павловића број један.

Скупштина је усвојила и Пред
лог решења о давању сагласности 
на нацрт Анекса 1. Јавног уговора 
јавно приватног партнерства са 
елементима концесије за пове
равање обављања комуналне де
латности градскоприградског 
пре воза путника на територији 
града Прокупља. Како је ову тач
ку образложио градоначелник 
Про купља Милан Аранђеловић 
након потписивања тог Анекса 
којим се цене у граском и приград
ском саобраћају повећавају јер 
је дошло до пораста цена на тр
жишту, доћи ће и до повећања 
бро ја полазака, односно до пове
ћања пређене километраже са 42 
на 55 километара. Аранђеловић 
је рекао да се аутобуски поласци 
морају прилагодити потребама 
грађана, нарочито школске де це 
која су часовима везана за град
ски и приградски превоз, ка ко 
у преподневним тако и у попод
невним сатима.

На овом Скупштинском заседа
њу усвојен је и Предлог Годишњег 
програма заштите, уређења и ко
ри шћења пољопривредног зем
љишта у државној својини Града 
Прокупља за 2023. годину.   M.М.

7. јуна 2023.

Произвођачи воћа у топличком 
крају, нарочито трешања, кажу да 
је овогодишњи род због уче ста лих 
киша знатно слабији од оче  киваног.

– Велика количина кише и влаж
ност земљишта не погодују воћу, 
што је већ довело до труљења и 
пуцања плодова, посебно трешње, 
па је овогодишњи род знатно сла

бији од прошлогодишњег, рекла је 
Магдалена Тодоровић воћар Пољо
привредно саветодавне струч не 
службе (ПССС) у Про купљу.

Према њеним речима најлошија 
ситуација је са родом трешања 
код којих су велика влага и кише 
до  веле до пуцања плодова због 
че га ће воћари сигурно бити на 
гу битку, а у понуди су трешње 
слабијег ква литета.

Произвођачи кажу да је због сла
бог квалитета воћа и брање до  ста 
успорено, јер су плодови попу цали, 
па брзо труну, а пот реб но је и много 
више напора да се воће про бере и 
одстране се оште ћени плодови.

– Због лоших временских при
ли  ка и учесталих киша касни сва 
ве гетација, тако да је ове године и 
бер  ба вишања у топличком крају 
закаснити па ће уместо средином 

јуна, као наредних година, она 
по чети  почетком јула, истакла је 
Магдалена Тодоровић.

Према њеним речима овакве 
временске прилике утицаће гене
рално на овогодишњи род воћа, а 
како је нагласила и остале пољо
привредне културе, поврће и усеве 
који трпе штету због превише вла
ге у земљи.                                 

М.М.

35. седница Скупштине Града Прокупšа 

Временске непогоде на¼више штете наносе поšопривреди 

На дневном реду буџет, превоз и социјалне теме

Учестала киша умањила род воћа у Топличком 
округу

15. јун 2023.

На територији града Прокупља проглашена је ванредна ситуација због обилних кишних падавина и наглог пораста нивоа реке 
Топлице, а у циљу предузимања хитних оперативних мера заштите и спасавања од поплаве.

Градски Штаб за ванредне ситуације у Прокупљу је на данашњој седници одлучио да због учестале кише и опасности од изливања реке 
Топлице, њених притока и бујичних потока, треба предузети хитне мере заштите људи, њихове имовине и пољопривредног земљишта.

У том циљу затражена је помоћ од Републичког штаба за ванредне ситуације, Сектора за ванредне ситуације, Војске Србије као и од 
свих јавних и других предузећа учесника у спровођењу мера заштите и спасавања на територији града Прокупља.

Због обилних киша и опасности од изливања 
реке Топлице у Прокупљу проглашена  
ванредна ситуација
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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На 36. седници Скупштине Гра
да усвојене су важне Одлуке и 
Предлози везани за новоградњу и 
инфраструктуру у циљу стварања 
услова за савременији живот гра
ђана Прокупља.

Тако је међу најважнијим усво је
на и Одлука о продаји инвести тору 
градског грађевинског зем љишта у 
јавној својини Града Про   купља, на 
коме ће се градити но ви савремени 
„Стоп шоп парк” – трговински 
центар, први такав у Прокупљу и 
у овом делу Топлице, ка кав имају 
још само велики гра дови у Србији.

Образлажући ову Одлуку гра
до  начелник Прокупља Милан 
Аран  ђеловић је рекао да се ради 
о грађевинском подухвату који 
представља изградњу једног не
сва  ки дашњег Тржног центра на 
отво реном у чијем саставу ће бити 
мноштво трговинских локала. 
Тај центар ће се простирати на 
потезу иза Пољопривредне школе 
„Радош Јовановић Сеља“ и у ње 
говом саставу ће поред више ло
кала познатих трговинских ла
на ца са мешовитом робом, бити 
изграђено и дечије игралиште као 
и низ пратећих садржаја укљу  чу
јучи паркинг простор, одмориште 
и цветни и зелени трг.

– Локали ће се издавати на пе
риод од најмање 10 година тако 
да ће то донети само добит, рекао 
је градоначелник Аранђеловић 
истичући да је на том простору 
до сада било пољопривредно зем
љиште, конкретно засади ја бу ка, 
које је из пољопривредног зем
љи шта преименовано у град ско 
грађевинско земљиште.

У наставку седнице донета је 
и Одлука о продаји пословног 
про стора у јавној својини Гра да 
Прокупља од 70 метара квад рат
них, који се налази у Југ Богда
новој улици у центру града.

Такође је донета Одлука да се 
дозволи откуп осам станова у ули 
ци „Вељка Миланковића – Ву ка“ 
у „Сокићевом булевару“ из Фон
да солидарне градње, који су дати 
на коришћење пре више де сетина 
година, па су се обзиром да је тај 
Фонд престао да постоји 2013. 
године, сада стекли услови да пређу 
у власништво држаоца стана или 
њихових законитих на следника.

Такође је истакнуто да се на овај 
начин решава имовински про блем 
станара који су годинама уна зад 
уредно плаћали закупнину, одно
сно станарину.

Скупштина је усвојила и Пред
лог Програма контроле и смањења 
популације паса и мачака луталица 
на територији града Прокупља. 
Образлажући ову Одлуку коју је 
данас усвојила Скупштина Града 
Прокупља, Срђан Стаменковић 
руководилац Одељења за прив
ре ду, пољопривреду и локални 
економски развој Градске упра ве 
у Прокупљу је рекао да је ве ома 
важно то што је и проку пач   ка 
Скуп  штина усвојила овај Про
грам, коју имају готово сви гра до
ви у Србији, којим се ис кључиво 
ре шава ова проблема тика.

Такође је навео да проблем са 
уличним псима и мачкама мора да 
се реши путем специјализованих 
служби и азила за луталице и до
дао да за то неће бити потребна 
много већа средства него што 
се сада издвајају за обештећење 

гра ђанима  које су уједали пси 
лу талице. Такође је навео да све 
одомаћене животиње на подручју 
града Прокупља, било да имају 
или немају власнике, морају да 
бу ду уредно обележене.

У наставку седнице усвојен је 
Предлог Решења о измени са
ста ва Комисије за кадровска и 
административна питања Скуп
штине Града Прокупља.

М.М.

1. јуна 2023.

Национална служба за запо шља
вање и Град Прокупље распи сали 
су јавни позив за реализацију мере 
стручне праксе у 2023. го дини.

Како се каже у саопштењу из 
Упра   ве Града Прокупља мера стру
ч на пракса подразумева струч но 
оспособљавање неза посленог за 
самосталан рад у стру ци за коју је 
стечено одгов а  рајуће образовање, 
ради обавља ња приправничког 
стажа, односно стицања услова за 
полагање стру ч ног испита, када је 
то зако ном, односно правилником 
пред ви  ђено као посебан услов за 
само сталан рад у струци и та мера 
се реализује без заснивања радног 
односа.

Такође се наводи да се у ту ме
ру укључују незапослена ли ца 
која се први пут стручно оспо
со бљавају у струци за коју су 
сте  кла одређену врсту и ниво 
ква  лификација или која су се 
струч но оспособљавала краће од 
вре мена потребног за полагање 
приправничког или стручног 
испита, за преостали период 
по т   ребан за стицање ус лов а за 
по  лагање приправничког или 
стручног испита. Приоритет за 
укљу   ч ивање у меру имају особе 
са инвалидитетом и Роми.

Мера се спроводи у складу са 
за  коном, односно у складу са ак
том о организацији и система
тизацији послова код послодавца. 
Уколико се мера спроводи у скла   

ду са законом, Национална слу
ж  ба за запошљавање може да 
фи  на нсира меру у дужини про
пи   саној законом, а најдуже 12 
ме     сеци. Када се мера спроводи у 
складу са актом о организацији и 
систематизацији послова, Наци
онал на служба меру финансира 
у трајању до 6 месеци за лица са 
трећим и четвртим нивоом квали
фикација, до девет месеци за лица 
са шестим нивоом квалификација 
или 180 ЕСПБ, као и до 12 месеци 
за лица са најмање шестим ниво
ом квалификација и 240 ЕСПБ, 
на води се у саопштењу.

Током трајања мере Национална 
служба за запошљавање ангажо
ваним лицима на име новчане 
помоћи и трошкова превоза ис

пла ћује средства у укупном ме
сечном износу од 22.000,00 динара 
за лица са трећим и четвртим 
нивоом квалификација, 24.000,00 
динара за лица са шестим нивоом 
квалификација или 180 ЕСПБ, 
односно 27.000,00 динара за ли
ца са најмање шестим нивоом 
квалификација и 240 ЕСПБ, а та
кође се врши обрачун и уплату 
до приноса за случај повреде на 
ра ду и професионалне болести, у 
скла ду са законом.

Јавни позив је отворен од да на 
објављивања у средствима јав
ног информисања до утрошка 
средстава, а најкасније до 31. 08. 
2023. године.

                       М.М.

A К Т У Е Л Н О

36. седница Скупштине Града Прокупšа 

Конкурс за реализаци¼у мера стручне праксе у 2023. години

Гради се „Стоп-шоп парк“ трговински центар

Стручно оспособљавање незапослених лица
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

27. јуна 2023.

Министар државне управе 
и локалне самоуправе у Влади 
Ре   публике Србије Александар 
Марти новић и градоначелник 
Про купља Милан Аранђеловић 
пресецањем црвене траке све
чано су отворили и предали на 
коришћерње грађанима Проку
пља нову савремену пијацу јед
ну од најлепших у овом делу Ср
бије, чију градњу су већим делом 
финанасирали ЕУ и Министар
ство државне управе и локалне 
самоуправе, а мањи део дотиран 
је из буџета Града Прокупља.

Министар Мартиновић је захва
ли вши на срдачној добродошлици 
градоначелнику Прокупља и 
његовим сарадницима рекао да 
је пијаца коју су Прокупачани 
до били једна од најмодернијих у 
Србији на којој ће се поред пољо
привредних производа, воћа и 
поврћа продавати и млечни про
изводи и друга врста робе.

– У изградњи су коришћени 
на јасвременији материјали и из
вођач радова је уложио велике 
на поре да ова пијаца буде не само 
функционална, већ и да естетски 
лепо изгледа па мислим да ће они 
који се баве пољопривредом и 
повртарством из овог краја и сви 
који ће овде продавати робу имати 
сад много боље услове за рад него 
као што су раније имали на старој 
пијаци, казао је Мартиновић. Он 
је навео да је у изградњу пијаце 
уложено 330 милиона динара, од 
чега је највећи део дала држава 
Србија и да су у Влади поносни да 
се уз мање померање рокова успело 
у напорима да се заврши градња.

– Ово је само једна у низу по
т в рда колико држава Србија 
во  ди рачуна о југу Србије и гра
ђа   нима који живе у овом делу 
на   ше државе и ми ћемо са том 
по   литиком да наставимо и даље, 
иста као је министар Мартиновић.

Говорећи о недавним поплавама 
које су задесиле Србију и које 
су нанеле штету и у Топличком 
Окру   гу, Мартиновић је рекао да 
је обилазак домаћинстава која 
су претрпеле штету у недавним 
поплавама у прокупачком крају још 
један разлог да је посетио наш крај.

– Чињеница да је Прокупље 
на  жалост једна од локалних са
моу права у којима је прогла
ше на ванредна ситуација због 
еле  ментарне непогоде најбоље 
го вори о томе какве је проблеме 
ста  новницима овог краја напра
вила поплава. На неким местима 
се река Топлица излила из корита 
али је далеко веће проблеме напра
вила бујична вода која је оштетила 
куће, уништила пољопривредно 

земљиште и инфраструктуру. У 
свему томе веома је битно и то је 
оно што желим да истакнем, да 
ће држава Србија да помогне и 
грађанима и локалној самоуправи 
да се та штета што пре отклони. 
На последњој седници Владе Ре
публике Србије је донета Уред
ба о Програму државне по моћи 
грађанима за санацију ште те од 
поплава у приватној сво јини, а 
у сличној поцедури ће би ти на  
докнађена и штета кад су у пи
тању усеви, односно пољо прив
редно земљиште тако да је чврст 
став и председника Репу блике 
Александра Вучића и Вла де Ср
бије да ни једна локална са моу

права и ни један грађанин који је 
претрпео штету у тим локалним 
самоуправама а има их 56, неће 
бити препуштени сами себи, већ 
ћемо заједно да превазиђемо ту 
ситуацију, истакао је министар 
Мартиновић.

Он је даље нагласио да је еви
дентно да се клима мења и да ми 
зато морамо да почнемо да ме
њамо обичаје и навику која већ 
постоји у многим европским др
жавама.

– Морамо да осигуравамо своју 
имовину од непогода, и куће и 
усеве, јер без обзира на све мере 
које се предузимају у одбрани од 
великих река и бујуца нема тог 

апсолутног система заштите који 
може да вам помогне када вода 
за сат времена може да однесе 
све. Ми ћемо и као држава и ло
кална самоуправа уложити ве
лике напоре да ојачамо насипе и 
спречимо изливање река али мо
рамо озбиљно да размислимо о 
осигурању јер је то најсигурнији 
вид надокнаде штете ако нам се 
деси оваква елементарна непогода, 
нагласио је у Прокупљу министар 
за државну управу и локалну 
самоуправу у Влади Републике 
Србије Александар Мартиновић.

Говорећи о размерама штете 
на територији Града Прокупља 
гра доначелник Прокупља Ми
лан Аранђеловић је истакао да 
се она још процењује и да то ра
де две комисије, једна на гра ђе в
и н ским објектима, а друга на по
љопривредним имањима.

– Штета је највећа на инфра
структури и износи око 290 ми
лиона динара, на стам бе н им обје
к тима она износи 20 ми лиона 
ди нара, 15 милиона ди нара је на 
пољопривредном зем  љи шту, казао 
је градоначелник Аранђеловић и 
истакао да је ве ли ка ствар то што 
смо данас од ми нистра Марти
новића добили информације да 
ће велики део те штете на до кна
дити Влада Ре публике Србије, та
ко да ћемо по моћи свим људима да 
изврше санацију на својим стам
беним објектима.

Министра Александра Марти
новића у Прокупљу је сачекала 
де легација коју су поред градо
начелника Прокупља чинили и 
председник Скупштине Града Де
јан Лазић и чланови Градског већа, 
а добродошлицу му је поже лео и 
начелник Топличког управ ног 
округа Златан Миљковић.

Нова прокупачка пијаца про
стире се на површини од 2.860 
квадратних метара и има 126 тез
ги, 14 локала, три магацина, два 
јавна тоалета и један за особе са 
посебним потребама, управну 
зграду и одвојену просторију за 
обезбеђење. Сви продавци који 
су продавали на старој, такозваној 
„малој“ прокупачкој пијаци, која 
више не постоји, своје место наћи 
ће у новом простору, а новина је 
да ће се сада млечни производи 
продавати у хигијенским услови
ма, у пространој чистој, светлој 
и климатизованој просторији у 
оквиру нове пијаце.

Министар Александар Марти
но вић у друштву прокупачког 
руководства посетио је и дома
ћинства Милана Стојановића у 
селу Белољин и Љубише Недељ
ковића у селу Туларе која су прет
рпела штете у недавним по плавама.                                      

М.М.

Министар Александар Мартинови� свечано предао на употребу нову градску пи¼ацу Прокупчанима

Једна од најлепших пијаца у овом делу Србије
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

1. јуна 2023.

Прокупачки средњошколци, 
њих двадесеторо, учествовало је 
на међународној манифестацији 
„Игре пријатељства“, која је ове 
године одржана у Немачкој, у гра
ду Лубеннау.

Они су освојили треће место, 
међу такмичарима из четири зем
ље, Немачке, Француске, Пољске 
и Словеније. Тим поводом, градо
начелник Прокупља Милан Аран
ђе ловић и председник Скуп штине 
града Дејан Лазић, организ овали 
су пријем за њих.

– Били сте амбасадори на шег 
града и наше земље у Немач кој. 

Достојанствено сте нас предста
вљали и због тога се веома по
но  симо вама. Драго нам је да сте 

имали прилику да одете на те 
игре и видите да се млади у дру   
гим европским земљама не раз 
ликују од вас. Напротив, овде  
сте ви показали колико сте успе
шнији и сналажљивији у мно
гим задатим играма од дру гих 
учесника. Честитам и вама и ва
шим родитељима, јер и они тре
ба да су задовољни тиме што 
сте се, у сваком смислу те ре чи, 

далеко од куће понашали вр ло 
одговорно, рекао је градо на чел  ник 
Прокупља Милан Аран ђе ло вић, 
поздрављајући учеснике мани
фес тације „Игре прија тељства“, 
одр жане у Немачкој.

Председник Скупштине гра да 
Прокупља Дејан Лазић се захва
лио родитељима деце, што су 
има ли поверење у представнике 
локалне самоуправе и професоре, 
који су у Немачкој боравили са 
њима.

– Ово је још један од добрих 
на чина, да стимулишемо добру 
децу оваквим путовањима и уче 
шћем на врло интересантној ма
нифестацији, каква је ова. Ту је 

сваки град са неким другим по
братимљен, а наша деца су по први 
пут учествовала на овим играма у 

Кочевју 2017. Године, а већ 2019. 
су на предлог наших побратима 
из Кочевја отишла у Немачку. 
Ово је треће њихово учешће и 
тамо су, према речима оних који 
су их пратили, одушевили и 
организаторе и учеснике, истакао 
је Лазић и додао да се нада да 
ће 2025. године наш град бити 
домаћин ове манифестације.

Такмичарску екипу прокупач

ких дечака предводио је профе
сор физичког васпитања Љубо
мир Јанићијевић, који је овом 
приликом рекао да су се сви 
одли чно снашли и били на висини 
задатка.

– Реч је о играма које су так
ми чар ског карактера и слич
не су оним нашим игра ма без 
гра нице. Иако је првен ствени 
циљ целокупне мани  феста ци
је дружење и склапа ње прија
тељ ства, било је и такмичар ских 
игара, осам за децу и један за 
пре  дставнике града из којих су 
до лазиле екипе. Укупно10 игара 
је било на програму, с тим што је 
последња била изненађење за све 
учеснике. Награде су биле сим
боличне, рекао је Јанићијевић.

Вођа женске екипе на „Играма 
пријатељства“ у Немачкој, такође 
проф. физичког васпитања била 
је Јована Јовановић, која је ис
такла да су девојчице биле фе но
меналне.

– Била сам смештена са њима у 
соби, тачније то је била учионица 
са струњачама, а смештај је, према 
пропозицијама такмичења, био 
исти за све. Ми смо понели наше 
вреће за спавање, које нам је 
обезбедила локална самоуправа. 
Моја екипа је била врло комуни
кативна и занимљива. Дружиле су 
се са свима и сви су их заволели, 
јер тих пар дана, најпре у Кочевју, 
а потом и Немачкој, били су пу
ни доброг расположења, игре, 
песме, смеха, нагласила је проф. 

Јовановић и додала да су се са 
самим играма и задацима у њима, 
сусрели тек пред почетак самог 
такмичења, кроз брошуре које су 
добили.

Ученица прокупачке Гимназије 
Вера Сарић, каже да је веома 
задовољна што је била део ове ма
нифестације и тима нашег града, 
који је био једини учесник из 
Србије.

– Могу да кажем да је све било 
на високом нивоу организовано, 
да смо упознали много наших 
вршњака из различитих земаља, 
који су нас прихватили на нај бољи 
могући начин. Били су одуше
вљени нашим играма, плесом, 
стварано су били невероватни, а 
саме игре су биле фантастичне. 
Било је пуно смеха и такмичарског 
духа, наша екипа је била сјајна, 
сви смо се лепо слагали и све је 
било како треба. 

Илија Митровић из Медицинске 
школе „Др Алекса Савић“ је рекао 
да му се на „Играма пријатељства“ 
највише допала игра у којој су сви 
морали да истрче задату траку и 
притом квасе сунђере, а потом, 
цедећи их, водом из њих пуне 
буре.

И Василије Миленковић из ове 
школе је овом приликом пре
нео само позитивне утиске, које 
носи, како је рекао, почев од 
самог путовања, па до доласка у 
Немачку и самих игара.

– Немам никаква негативна 
иску ства и веома ми је драго да 
сам учествовао на овим играма 
пријатељства, видео другачију 
атмосферу, упознао се са другим 
нацијама и представио свој град 
и државу онако како сам нај боље 
знао и умео, заједно са сво јим 
вр шњацима, подвукао је Ми
ленковић.

Манифестација „Игре пријатељ
ства“, организује се на две године, 
а први пут је реализована давне 

1991. године. Прокупачки ђаци 
су ове године учествовали по 
трећи пут, први је био 2017. у Ко 
чевју, други 2019. у Немачкој у 
ЕрЕркеншвику и ове 2023. у Лу
беннау, поново у Немачкој.

Л.С.

Градоначелник организовао при¼ем за учеснике „Игара при¼атеšства“ у Немачко¼

Треће место за Прокупчане
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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У порти манастира „Топличке 
Грачанице” у Конџељу надомак 

Прокупља, данас је одржан Све
то плички Видовдански сабор, 
који се традиционално у част Ви
довдана обележава сваке го дине 
деценијама уназад.

Свечаност је почела празни
чном литургијом коју је у прису
ству великог броја житеља Топ
лич ког округа и представника 
власти топличких општина и 
Про   купља, у цркви „Светих Ар
хан  гела Михајла и Гаврила“ –То
пличкој Грачаници, служио отац 
Мардарије игуман манастира 
„Све ти Јован“ у Поганову, а са
слу  живали су намесник Топли
чки протојереј саврофор, отац 
Сло  бодан Петровић, отац Си ме
он настојатељ манастира „Све 
ти Никола“ у Куршумлији, отац 
Ни кола Илић протејереј ста ре
шина храма „Свети Про ко пије” у 
Прокупљу, отац Алек сандар све
шт еник у Житорађи и отац Филип 
свештеник у Малој Плани.

Присутне, међу којима су били 
представници Српске право
слав не Цркве, Војске Србије, 
По  лиције, представници власти 
Града Прокупља и топличких 
Оп   штина, представници Удру
же  ња Топличана из Београда 
и Ниша, представници Удру
же    ња палих бораца од 1990 до  
1999 године из Београда са пред
седницом удружења Добри лом 
Копривицом који су на са бор 
дошли у великом броју, нај пре је 
поздравио начелник Топли чког 
управног округа Златан Миљ
ковић који је рекао да је мало 
да   тума у српској историји који 
се својом величином, значајем и 
симболиком могу поредити са Ви
довданом.

– Од Боја на Косову до данас 
било је много важних битака, 
много прекретница и важних 
до   гађаја везаних за Видовдан 

због чега овај дан има не само 
ре   лигијску већ и националну, за
ветну и симболичку вредност, 

ис такао је Миљковић и подсетио 
да су се на данашњи дан 1389. го
дине десиле две најважније ствари 
у нашој историји, једна је војничка 
победа коју смо вековима славили 
као пораз, а друга смрт цара Лаза
ра коју смо у истом том периоду 
славили као победу за све то вре
ме и о једном и другом догађају 
знајући врло мало, нагађали из
ми шљали, стварали митове који 
су нам мало помало преузели 
историјску стварност и због којих 
смо заборавили да одамо праву 
пошту онима који се на Косову 
јесу борили, јесу победили и јесу 
погинули за отаџбину.

Подсећајући на тај славни део 
српске историје и историјске 
чињенице везане за јунаштво 
Ми лоша Обилића и погибију ца
ра Мурата, Миљковић је иста

као да никада више не смемо да 
дозволимо да заборавимо хероје, 
српске родољубе које смо због 
других или због политичких инте
реса морали да заборавимо и да их 
се одрекнемо.

Он је истакао да је Видовдан 
при лика да се сетимо и наших 
савремених јунака који су пре 24 
године попут славних предака 
бранили Србију и свој народ, 
наглашавајући да је прави пример 
таквог јунака генерал Владимир 
Лазаревић, као и да неки наши 
јунаци још увек леже у туђинским 
казаматима само због љубави пре
ма свом народу и својој отаџбини.

Златан Миљковић је подсетио 
на чињенице које говоре да је 
Србија кроз историју била нај
јача кад је била јединствена и 
најслабија кад је била разједињена, 
тако да су поделе остале наш усуд.

– Због те неслоге многи ср
пски властелини били су на стра
ни Турака у Косовској бици и 
то је лекција коју нам сваки Ви

довдан саопштава. Због свега 
тога ми данас морамо бити једин
ствени, уједињени око основних 

државних интереса. Не смемо 
се гложити и растурати на сит
не парчиће који су лак плен не
пријатељу, рекао је Миљковић 
и подсетио да традиција мора 
да се негује, а жртве да се памте, 
како би будућим генерацијама 
оставили путоказ како се треба 
борити за ову земљу и како се 
мо рају ценити жртве оних који 
су себе дали за ову државу и за 
овај народ. Морамо на светлим 
примерима косовских јунака да 
васпитавамо децу у славу свих 
који су своје животе дали борећи 
се за слободу Србије, закључио 
је начелник Топличког управног 
округа Златан Миљковић.

Ове године Видовданску повељу 
„Цар Лазар“ добио је генерал у 
пензији Владимир Лазаревић, који 
је јунак у рату 1999. године када 
је ратовао заједно са двојицом 
својих синова. За ратне заслуге 
одликован је орденом „Ратне за
ставе“. Генерал Лазаревић је био 
на положају начелника Копнене 
војске Србије и командовао нај
елитнијим и херојским једи ни
цама које су стекле вечну сла ву у 
одбрани земље од НАТО агресора.

Видовдансхка повеља „Југ Бог
дан“,  припала је проф. др Дејану 
Антићу за научни рад у коме се 
нај више бавио историјом југа 
Ср бије крајем 19. и почетком 20. 
века, посебно обрађујући пи та ње 
страдања Југа Србије, под оку
пацијом Бугара у Првом и Другом 
светском рату, као и стра дања за 
време Топличког устанка 1917. 
године.

Повељу „Милан Топлица“ добио 
је потпуковник Борко Бућковић 
командант 310. Инжињеријског 
батаљона 3. Бригаде Копнене 
вој ске и командант гарнизона 
Прокупље чија је војна јединица, 
добила признање најбољег бата
љона Копнене војске за прошлу 

Одржан традиционални Светоплички Видовдански Сабор

Видовданска Повеља „Цар Лазар“ генералу  
Владимиру Лазаревићу 
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

А К Т У Е Л Н О
2022. годину и у више наврата 
пружала подршку и помоћ стано
вништву у Топличком округу 
округу, приликом природних 
непогода.

Видовданску повељу „Косанчић 
Иван“, ове године добио је Ра
дослав Сретеновић, први ревизор 
Србије, који је врло активан на 
пољу контактирања у овој области 
у свету и са земљама окружења, 

који се близу четири деценије 
потврђивао и стицао драгоцено 
искуство у области практичне 
еко номије.

Овогодишњи носиоци Видов
данских повеља „Царица Милица“ 
су проф. Др Лелица Тодоровић 
професор струковних студија, 
доктор медицинских наука, спе
цијалиста интерне медицине 
ко ја од 2007. године, ради као 
про фесор струковних студија 
на Високој медицинској школи 
струковних студија „Милутин 
Ми ланковић“ у Београду и др 
Биљани Петровић, специјалисти 
не  урологије и раднику Дома 
здра вља Куршумлија која је при
сутна на многим едукацијама на 
нивоу Србије и ван ње и ак тивно 
учествује у спољашњем оце
њивању здравствених уста нова 
широм Србије.

На признањима се у име награ
ђених захвалио генерал Владимир 
Лазаревић који је рекао да му је 

част и привилегија да је учесник 
Видовданског сабора и добитник 
за њега тако значајног признања.

– Признања која додељује Топ
ли чки округ и која носе име
на славних јунака из Космет ске 
свесрпске историје су и симбо
лична, а њихова симболика се 
огледа у томе што је Топлички 
управ ни округ један од најстра
далнијих округа и округа који су 

се највише жртвовали за одбрану 
нашег Космета, рекао је генерал 
Лазаревић. Он је подсетио и да је 

прва жртва НАТО бомбардовања 
1999. пала у Прокупљу у касарни, 
као и да је 47 војника и полицајаца 

из Топличког округа погинуло у 
НАТО агресији.

– Ово признање прихватам и 
као признање свим припадницима 
легендарног Приштинског кор
пуса славне Треће армије копнене 
војске Србије. То је признање и 
онима који су се нашли на бојишту 
стратегијске одбране земље на 
светој земљи Лазаревој на Кос
мету, онима који су преузели оба

везу да својим животима одбране 
своју земљу, нагласио је генерал 
Лазаревић.

Лазаревић је подсетио на дане 
НАТО агресије и јуначку борбу 
Приштинског корпуса у чијем 
су саставу су неке јединице биле 
изложене директној ватри и које 
су у фронтовској борби успеле да 
сачувају слободу и границе своје 
домовине, истичући јунаштво 
војника са Кошара који су у тој 
борби за одбрану домовине дали 
своје младе животе. Генерал Ла
заревић је навео да је то била 
најсуровија и најмонструзнија 
агресија НАТО снага не неку 
зем љу у новијој историји и да је 
у настојању да уништи Србију 
НАТО против нас водио све врсте 
ратова, укључујући и нуклеарни и 
хемијски рат ниског интезитета, 
због чега и данас од последица 
употребе нуклеарног оружја 
људи у Србији у великом броју 

обољевају и умиру од карцинома.
– И на овај свети дан се пита

мо зашто су то урадили, дали да 
би обележили 50. годишњицу 
НАТО пакта или зато што је то 
Медлин Олбрајт обећала Албан
цима на Космету. Све у свему на 
светој српској земљи остали су 
белези јунаштва, широм Космета 
из чијих хумки данас ничу косов
ски црвени божури. Наша исти

на о другом Косовском боју 610. 
година касније остаће занавек 
уписана у историју, за памћене, 
за незаборав. Наши прославље
ни припадници 63. падобранске 
бригаде јединице би вас на крају 
поздравили овако „За отаџбину, за 
друга, за пушку”, а ја бих додао за 
мир, за напредак, слободу, част и 
достојанство нашег народа, јер за 
Србију вреди живети, завр шио је 
своје обраћање генерал Вла димир 
Лазаревић поздрављен громогла
сним аплаузом при сутних.

У културно забавном програму 
Видовданског сабора учествовали 
су Певачка група „Бисери“ цркве 
„Светих Апостола Петра и Па вла“ 
из Житорађе и Ксенија Стоји
љковић из истог места, која  је 
отпевала песму „Вила са Кошара“. 
Наступили су и рецитатори из 
Куршумлије, који су представљали 
Топлички округ на Републичкој 
смотри рецитатора у Ваљеву, Мар
та Јаблановић и Таша Јаблановић. 
Представио се и фолклорни ан
сам бл „Драинац“ из Блаца нај
млађа постава. Музичко сценским 
перформансом са темом Косово 
публици су се представили глум
ци из Житорађе Леа, Дамјан и 
Димитрије Станковић.

И ове године традиционално у 
оквиру Светопличког Видовдан
ског сабора у Конџељу промовисан 
је најновији број „Топличког вен
ца“, часописа за културу који већ 
дуги низ година излази уз штампе 
у част Видовдана.

Домаћин овогодишњег Свето
пличког Видовданског сабора 
била је Општина Житорађа.

М.М.
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miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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Министарка поšопривреде приликом посете Топличком округу 

Строга контрола откупа вишње
14. јуна 2023.

Министарка пољопривреде, шу
марства и водопривреде Јеле на 
Танасковић најавила је у Про ку пљу 
да ће пољопривредна ин спе кција 
ове године бити на свим откупним 
местима у Срби ји и контролисати 
квалитет ви ша ња, како се не би 
догодило као прет ходних година, 
да се пољо при вре д ницима плаћа 
друга уме сто прва класа.

Министарка Танасковић је при     
ли ком посете Прокупљу и Ме  
ро шини разговарала са руко вод
ством у тим местима али и са во    
ћарима и откупљивачима и пре
рађивачима воћа овог краја који 
је познат по облачинској вишњи 
високог квалитета али и по свом 
осталом воћу.

Што се тиче откупне цене виш
ње ове године министарка је из 
јавила да би волеле да сви бу ду 
задовољни и произвођачи и от
купљивачи и прерађивачи и да се 
постигне оптимална цена, да не 
дође до ситуације каква је била 
прошле године па да се потцени 
рад примарног произвођача који 
мора да буде приоритет и тај који 
треба да добије највећи део ,,ко
лача”, а не најмањи.

– То је и званични став и порука 
Министарства пољопривреде, шу
марства и водопривреде Репу блике 
Србије и зато и јесмо овде и зато 
правимо обиласке по Србији и то 
баш у овим деловима земље где 
ће за десетак дана кренути берба 
вишања, тако да се надам да више 
неће бити проблема, казала је 
министарка Танасковић.

Као пример добре сарадње мећу 
произвоћачима, откупљивачима 
и прерађивачима она је навела 
хладњачу „Боки фуд” која са сво јим 
кооперантима нема ни један једини 
проблем, а ради већ 18 го дина.

– Значи тржиште се стално ме ња, а 
ми радимо на принципима тржишне 
економије, отворени смо за све и не 
можемо у Евро пу ако се затворимо, 
јер Евро па је наш највећи купац, по

себ но пољопривредних произ вода, 
казала је министарка пољо прив реде.

– Због тога морамо некако сви 
заједно да поделимо и ризике и 
одлуке које се доносе у вези тог 
тржишта, а оно што је у том сми
слу наша држава урадила, је да је 
пребацила на себе терет малих и 
средњих хладњачара који су про
шле године дошли у ситуацију да 
су у откупу платили високу цену 
по килограму малина, између 500 
и 600 динара па и више, а да нису 
успели да по тој цени продају Ев
ропи. Сада смо им омогућили да 
узму кредите и за то су издвојене 

две милијарде да робу коју нису 
продали не продају буд зашто и да 
након узимања кредита имају шест 
месеци грејс период и још 24 месеца 
да тај кредит врате, што је заправо 
три сезоне да некако извуку свој 
губитак, појаснила је министарка.

– Рецимо сада у Мерошини не
мамо проблем квалитета во ћа, већ 
што се приликом от ку па роба не 
класира како тре ба. По љо прив
редницима се за квалитет прве 
класе плаћа у от ку пу цена друге 
класе. И то је пр ви највећи проблем 
у целом топличком крају, објаснила 
је Тана сковић.

Министарка је казала да ће на 
отку пним местима произвођачи 
ове године имати пољопривредну 
инспекцију која ће контролисати 
квалитет вишње.

Такође је истакла да ће све суб
венције које држава спроводи ове 
године а тичу се руралног раз воја за 
Топлички, Јабланички и Пчињски 
округ бити 15 посто увећане.

– Значи све субвенције ће за ове 
регионе бити увећане како би се 
развијали јер су неразвијени, а од 
следеће године ће то важити за 
све мере давања. Тако да заиста 
мислим да ће на тај начин држава 
помоћи тачно региону коме је то 
потребно и то оним средствима 
која су му најпотребнија, истакла је 
Танасковић.

Министарка је рекла да је веома 
битно да се пољопривредни про  
из вођачи удружују како би мо гли 
да одговоре захтевима тр жи  шта 
што се тиче и количине и ква
литета, а као такви удружени су и 
компетентан преговарач за пости
зање најбоље цене за себе.

Она је указала и на то да по љо      
привредници топличког кра     ја  не 
користе довољно суб вен  ције државе, 
додајући да су ова  кви састанци и 
сусрети изу зетно корисни како би 
пољо  при вредници могли да се ин
формишу о томе шта све држава 
финансира и за које све врсте 
подстицаја могу да конкуришу.

Министарка је у друштву гра
до начелника Прокупља Милана 
Аранђеловића и чланова Градског 
већа посетила „Боки фуд” хлад њачу 
у Доњој Топоници, власника Дејана 
Јоксимовића која је ос но вана још 
1994. године као ма л а породична 
мануфактурна ра дионица а сада је 
једна од највећих и најуспешнијих 
хладњача и мини фабрика за прераду 
воћа и поврћа у топличком крају.

,,Боки фуд” тренутно прерађује 
око 400 тона воћа и поврћа у све
жем стању и то пласира углав ном 
на домаћем тржишту али и извозе 
и на тржиште Босне и Хер цеговине, 
Италије и Словеније.                М.М.
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

А К Т У Е Л Н О

12. јуна 2023.

Поводом јубиларних 61. јунских 
„Сусрета лекара Топлице“ у Дому 
културе у Прокупљу одржана 
је свечаност у оквиру које је 
одржана Стручна трибина и 

про  мовисана књига „Путевима 
модерне српске медицине од 1912 
до 1941 године“ аутора Славице 
Поповић Филиповић.

Свечаности су присуствовали 
бројни лекари из Топличког краја 
као и еминентни стручњаци из 
области медицине, гости из Ниша, 
Београда и целе Србије.

На почетку свечаности при
сутнима се бираним речима об
ратио председник Српског ле
карског друштва (СЛД) Про купље 
др Срђан Мијатовић, који је у 
својству издавача монографије, 
најпре исказао велику захвалност 
најпре ауторки, како је рекао, 
антологијског и капиталног 
издања књиге која обухвата развој 
здравства у Топличком округу 
и шире у најважнијем периоду 
зачетка здравства у Србији.

– Реч је о обимном научном 
де лу трајне вредности на 416 
стра ница А4 формата, са преко 
200 фотографија, 60 прилога и 
извештаја о народном здрављу, 
и са преко 400 референци ли
тературе, извора и докумената, 
рекао је Мијатовић.

– Да ова јединствена књига 
угледа светлост дана велика за
слуга припада др Дарку Ла ке
тићу који је уједно и главни 
од говорни уредник издања, иста
као је Мијатовић и додао да је 
књига штампана уз помоћ Града 
Прокупља и Историјског архива 

Топлице. Такође је захвалио на 
помоћи др Ивани Радовановић, 
рецезент у књиге,  др Јелени 
Јовановић Симић, кустосу Музеја 
науке и технике, Ђорђу Ераковићу 
некадашњем директору Планинке 
из Куршумлије, академику Радоју 

Чоловићу, Мили Недељковић 
из Војне болнице Ниш, Дарку 
Жарићу и Маји Димић из На
родног музеја Топлице у Про
купљу, свим подружницама СЛД, 
потомцима лекара и свим са
радницима.

Говорећи о књизи ау торка 
про   фесорка Славица Поповић 
Фи липовић казала је да се ра ди 
о једном свеобухватном исто
ријском штиву које ће надживети 
векове. Подсетила је да књига у 
себи садржи 12 поглавља од којих 
би свако појединачно могло да 
представља књигу за себе.

Описани период обухвата 
балканске и Први светски рат, 
који су дочарани кроз биографије 
топличких лекара, са посебним 
освртом на животни пу т др 
Алексе Савића, дугогодишњег  
топличког среског лекара, који је 
био и министар здравља у Влади 
Краљевине Србије познат као 
велики хуманиста и добротвор, 
казала је аутор Славица Поповић 
Филиповић.

У књизи је испричана и при
ча о легендарној Ваљевској бол
ници, која захваљујући тада
шњем пожртвовању лекара и 
медицинских сестара, траје више 
од сто година, као неисцрпна 
инспирација истраживача, исто
ри чара, лекара, писаца.

На свечаности је поменута и 
изложба професора Владимира 

Кривошејева, која гостује у Про
купљу о Ваљевској болници и 
њеном управнику др Милану 
Пецићу, која представља најлепши 
пример неговања сећања на те 
велике дане кад је један цео град 
био велика болница.

– Захваљујући људима који су 
се бавили истраживањем дошли 
смо до података и о учешћу топ
личких лекара у мисији спасавања 
великог броја оболелих од тифуса 
у Ваљевској болници. Међу њи
ма је др Димитрије Калијадис, 
ду го годишњи лекар и управник 
прокупачке болнице који је ру
ководио једном резервном бол
ницом са преко хиљаду болесника. 
Такође је познато да је у Ваљеву 
боравио и др Бора Јанковић – 
Грејач, лекар и управник бол
нице у Прокупљу и др Јован 
Па  најотовић, лекар у Топлици 
као и наравно др Алекса Савић, 
истакнуто је на свечаности.

Корени здравства у Топлици 
досежу и до Болнице женског 
друштва у Прокупљу, у време 

топличког устанка, којом је ру
ководио др Јован Ђокић.

Велики допринос током Великог 
рата дали су топлички лекари, 
који су у саставу санитета пратили 
дејства нашег чувеног Гвозденог 
пука, а међу њима су били др Влада 
Маринковић, др Спира Николић и 
др Борисав Бора Ђорђевић, који 
је у најдужем периоду био лекар 
Другог пешадијског пука Књаз 
Михаило и захваљујући овој књизи 
осветљен и његов ратни пут.

У поменутој књизи сабране 
су биографије великог броја ле
ка ра, чији животни пут до ча
рава и описује деловање Ок

ружне болнице у Прокупљу, 
основане 1881. и среске болнице 
у Куршумлији, основане 1909. 
године.

– Отварањем прве наменске 
зграде окружне болнице 1928. 
године у Прокупљу отварају се 
и нове путање у организацији 
топличког здравства, посебно 
специјалности као што је хи
рургија где су златним словима 
забележена имена др Драгослава 
Вишека, родоначелника проку
пачке хирургије, др Витомира 
Говедаревића и проф. др Воје 
Стојановића, великог југосло
венског хирурга, међународно 
признатих заслуга.

Славу пионира у хирургији у 
послератном периоду наставља 
др Васа Дражић, управника про
купачке Болнице, чија се кћер др 
Љубица Дражић веома емотивним 
говором обратила присутнима 
подсећајући на јако тежак и важан 
период здравства у Топлици када 
је формирана плејада врсних 
хирурга.

– Поред хирургије, у овом пе
риоду посебно место припада 
балнеологији када Куршумлијска 
Бања ангажује прве бањске лекаре 
са признатим квалификацијама 
и искуством бањског лечења. У 
великом броју бањских лекара 
издвајају се двојица, др Светислав 
Зарић, вишегодишњи срески лекар 
косаничког среза и управник 
среске болнице у Куршумлији и 
лекар у Куршумлијској Бањи, др 
Божидар Милосављевић Чампар, 
први стални бањски лекар у 
Луковској бањи, касније познат 
смедеревски хирург.

М.М.

На 61. Сусретима лекара Топлице 

Промовисана књига  
„Путевима модерне српске медицине  
од 1912 до 1941 године“



10 ЈУН 2023TOPLI^KE NOVINEJUL 2021.

Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

О Б Р А З О В А Њ Е

26. јуна 2023.

У свечаној сали зграде Град
ске управе у Прокупљу заменик 

градо начелника Прокупља Ми
рослав Антовић примио је и књи 
гама наградио ученике гене рација 
свих прокупачких ос новних шко

ла, као и освајаче нај виших одлич
ја на републичким такмичењима 
ове школске године.

Тако су вредним књигама на
гра ђени ђаци генерације Ос новне 
школе „Ратко ПавловићЋићко“ 
Јана Савић и спортски ђак генера
ције те школе Јо ван Арсенијевић, 
затим ђак ге не рације ОШ ,,Ни
кодије Сто ја новићТатко“ Маша 
Дими тријевић, ђак генерације ОШ 
„Милић РакићМирко“ Лука Ан
ђел ковић, ђак генерације ОШ ,,9.
октобар“ Милица Стојановић, ђак 
генерације ОШ ,,Светислав Мир
ковићНенад“ Михајло Орло вић.

Награђени су и освајачи нај ви
ших признања на републичким 
такмичењима током протекле 
школске године, па су књи   ге до
били из ОШ ,,Ратко Пав ловић
Ћићко”, Урош Коцић, Марко 
Јеф товић и Петра Ђорђевић за 

освојена друга и треће место на 
такмичењу „Читалићи 2023“ а 
Тео дора Тасковић за освојено 2 
место на републичком такми
чењу у гимнастици. Ова школа 
је до била награду и за школски 
часо пис „Ђевр“ за освојено висо
ко друго место на овогодишњем 
репу бличком такмичењу.

Из ОШ ,,Милић РакићМирко“ 
награде су добили Урош Грујић 
освајач првог места у гимнастици 
и Василије Ђинђић за освојено 
2. место у гимнастици на репу
бличком такмичењу.

Из ОШ ,,9. октобар“ награђени 
су гимнастичари освајачи првих 
места на републичком такмичењу 
Урош Ђорђевић, Христијан Мар
ковић и Страхиња Миљковић.

                         М.М.

23. јуна 2023.

У свечаној сали Скупштине Града 
Прокупља заменик гра доначелника 
Прокупља Мирослав Антовић је 
књигама наградио двадесетак нај
успешнијих про купачких средњо
школаца, ђаке генерације све че
тири средње шко ле у Прокупљу и 
лауреате Ре публичких такмичења 
током ове школске године.

Обраћајући се директорима 
шко ла, професорима и присутним 
ђацима Антовић је најпре чести
тао најбољима, ђацима генерације 
на показаном залагању и постиг
нутим резултатима у знању. Он им 
је пожелео да у даљем школовању 
најпре упишу жељене факултете, 
да остваре право на државне сти 
пендије, као и да наставе да ни жу 
професионалне успехе и да као 
најбољи студенти остваре зацр
тане циљеве и испуне све своје 
жеље. Награђенима је че ститао и 
члан прокупачког Град ског већа 
задужен за просвету Не  бојша Ра
денковић.

За постигнути успех у доса
дашњем школовању вредним 
књи гама награђени су ђак гене
рације прокупачке Гимназије Ка
тарина Јовановић, ђак генерације 
Ме ди цинске школе „Др Алекса 
Са вић“ Алекса Стевановић, ђак 
ге  не рације Пољопривредне шко
ле „Радош ЈовановићСеља“ Алек
сандра Ђорђевић и ђак генерације 
Техничке школе „15 мај“ Тијана 
Савић.

Награде су примили и Драм ски 
студио Гимназије више стру ки 
освајачи награда на ре пу бличким 
такмичењима, из међу осталог за 

освојено друго место у укупном 
пласману на Републичком так
мичењу док је појединачно за 
освојено 1. место и најбољу жен

ску улогу награђена гимназијал
ка Анђела Новаковић, а награда 
је дошла и за освојено 1. место 
за режију. Награде су до биле и 
Анђе лина Ранђеловић за освојену 
прву награду на Репу бличком так
мичењу у певању тради ционалних 
песама и Катарина Ристић за 
освојено 3. место на Републичком 
такмичењу из српског језика и 
језичке културе. Награђена је пе 
вачка група Медицинске шко   ле 
„Др Алекса Савић“ за ос војено 1. 
место у певању тра ди ционалних 
народних песама у пе тој катего
рији,  у сасатаву Ан ђелина Ранђе
ловић, Нађа Тасић, Ивона Митић 
и Ивона Сте ва новић. Награђена 
је и пе вечка група Гимназије која 
је освојила 1. награду у певању 
тради ционал них народних песа
ма у шестој категорији, у саставу 
Ленка Ри стић, Јулија Миленко
вић, Јована Тодоровић,Теодора 
Савић и Ми на Стајковић. Обе 
певачке групе припремала је про
фесор музике Татјана Цветановић. 
Драмски студио Гимназије водила 
је про фесор Ана Илић, а ђаке који 
су се такмичили из српског језика 
про фесор Марија Тодоровић.

У име награђених захвалила се 
чланица Драмског студија Гимна
зије Бранка Крстић која је истакла 
да су добијене награде лауреати
ма још један подстрек више да се 
и даље залажу и по стижу још боље 
резултате.

М.М.

Награ�ени �аци генераци¼е и лауреати Републичких такмичеœа прокупачких средœих школа

Град Прокупšе наградио и основце – �аке генераци¼а и победнике републичких такмичеœа

Они су понос и будућност Прокупља  

Најбољима књиге за успомену и дуго сећање 
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh
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29. јуна 2023. 

У просторијама Удружења 
„Ин  клузија данас“ одржана је 
конференција за медије на ко јој је 
представљен Проје кат  „Превенција 
и заштита од дискри минације и 
насиља у школама” подржан од 
Министарства про свете Републике 
Србије на јавном конкурсу за доделу 
средстава за подстицање програма 
од јав ног интереса значајних за 
предуниверзитетског образовања 
која реализују удружења у 2023. 
години.

Потписивањем уговора са Ми
ни старством просвете и зва
нично је отпочела реализација 
Активности у оквиру поменутог 
Пројекта, које спроводи Удру
же ње „Инклузија данас” из 
Прокупља, а радионице и преда
вања ће се реализовати до кра ја 
новембра 2023. године у Про  
купљу, Житорађи, Блацу, Бој
нику и Дољевцу. Општи циљ 
пројекта је доринос подизању 
превенције и заштите од дискри
минације и насиља у школама 
а специфични циљеви пројекта 
су сензибилисање ученика за 
поштовање људских права и ус
вајање нових знања о дискри
минацији и насиљу у школама, 
развијање међусобне сарадње 
међу школама и умрежавања 
као и солидарности према ди
скри минисаним ученицима и 
ученицима који су доживели 
насиље у школи. Радионице 

и пре давања одржане су како 
у град ским, тако и у сеоским 
школама. Превенција од наси
ља и дискримације је била нај
чешћа тема, са различитим ос 
вр тима на потребе ученика. 
Пре   венцију насиља, злостављања 

и занемаривања чине мере и 
активности којима се установи 
ствара сигурно и подстицајно 
окружење, негује атмосфера сара
дње, уважавања и конструктивне 
комуникације, истичу из Удру
жења „Инклузија данас“. Такође 

наводе да се превентивним 
активностима подиже ниво свести 
и осетљивости детета и ученика, 
родитеља и свих запослених 
за препознавање насиља, зло
стављања и занемаривања, затим 
се негује атмосфера сарадње и 
толеранције, уважавања и кон
структивне комуникације у којој 
се не толерише насиље, зло
стављање и занемаривање, такође 
се  истичу и унапређују знања, 
вештине и ставови потребни 
за конструктивно реаговање на 
насиље и обезбеђује се заштита 
детета и ученика, родитеља и 
свих запослених од насиља, 
злостављања и занемаривања.

Према речима Ивице Крсто
вића, председника удру жења 
„Инклузија данас“ и коорди
натора, активности које су пред
виђене у оквиру овог пројекта 
и везане за ученике основих и 
средњих школа.

– Путем ових активности жели
мо да њима пренесемо важност 
толеранције, инклузије и борбе 
против дискриминације и насиља. 
Мислимо да је реализација овог и 
сличних пројеката важнија него 
икад, поготову због трагичних 
догађаја који су задесили целу 
Србију, а због којих сви дубоко 
жалимо. Сам назив пројекта го
вори да је превенција нешто 
од чега морамо почети како би 
спречили и заштитили нашу децу, 
истакао је Ивица Крстовић.                                       

М.М.

15. јуна 2023.

Ових дана увелико трају радови 
на покривању куполе цркве Све
тог Ђорђа, чија је градња у Про 
купљу започета 2017. године, ка  
зали су у прокупачкој цркви Све  ти 
Прокопије, до сада једином пра
вославном храму у нашем гра ду.

Како су навели нова црква гра
ди се на површини од 40 ари и 
имаће око 250 квадрата у основи, 
дужине 22 и ширине 18 метара.

– Покривањем цркве стећи 
ће се услови да се богуслужења, 
осим у цркви Светог Прокопија, 
као до сада, одржавају и у новој 
цр  кви, што је веома значајно за 
жи теље тог дела града. У новом 
храму већ су завршени електро 
радови, а у плану је у најскорије 
време и малтерисање здања спо ља 
и унутра као и постављање сто    
ларије, наглашавају у цркви Све ти 
Прокопије.

Како наводе у току је израда 
пројекта за постављање пода и 
подног грејања у цркви а у близ
ини храма Свети Ђорђе на повр

шини од 6.500 квадратних метара 
гради се и парк са клупама и зеле
нилом у чијем склопу је и савре
мено дечије игралиште.

Иначе, темеље новог храма 
осве штао је владика нишки Арсе
није, а идеја о изградњи дру
ге цркве у Прокупљу родила се 
још давне 1934. године, када су у 
Прокупљу на обележавању хиља
дугодишњице цркве боравили 
краљ Александар Карађорђевић и 
патријарх српски Варнава.

Тада је донета одлука да се по
ред цркве Светог Прокопија, као 
једне од најстаријих српских пра
вославних храмова на Балкану, 
који потиче са краја деветог века, 
сагради и храм Светог Ђорђа по 
пројекту тада познатог архитекте 
Александра Дерока.

Познато је да да се у цркви Све
тог Прокопија, поред моштију 
тог свеца, чувају и мошти Светог 
Ђор ђа, ратника страдалих због 
заш тите хришћана и хришћанске 
вере исте 303. године.

М.М.

Представšен Проjекат „Превенциjа и заштита од дискриминациjе и насиšа у школама”

У Прокупšу се гради jош jедна црква 

Пројекат спроводи Удружење „Инклузија данас“ 

Почело покривање куполе цркве Свети Ђорђе
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

К У Л Т У Р А

9. јуна 2023.

Поводом 61. годишњице тради
ционалних јунских „Сусрета лека
ра Топлице“ у Народном музеју 
Топлице отворена је изложба фо

тографија и докумената посве
ћена Ваљевској болници у Првом 
светском рату Народног музеја 
Ваљева.

Аутор изложбе је саветник ва
љевског Музеја др Владимир 
Кривосејев, док документи и фо
тографије на изложби говоре о 
животу и раду у ваљевској бол
ници у периоду од 19141915 

године, која је по тадашњим стан
дардима била најбоља болница у 
овом делу Европе.

Кроз ту болницу у то време 
прошло је на хиљаде тешких ра
њеника и болесних од трбушног 

туифуса који је у то време у ратом 
захваћеној Србији односио многе 
животе.

На овој изузетној изложби по
свећеној здравству и лекарима 
представљен је и некадашњи ми
нистар здравља у Влади Кра ље вине 
Југославије, родољуб и ху ма н иста 
др Алекса Савић, који је у то време 
такође радио у Ваљевској болници.

Како су истакли организатори 
др Алекса Савић је био родом 
из Ужица али је највећи део свог 
живота посветио Прокупљу где је 
радио. Такође је као помоћ народу 
Топлице оставио и легат – здање 

на врху брда Хисар, које је требало 
да буде диспанзер за плућне бо
лести и које данас Прокупчани 
зову „Савићевац“. По том лекару 
и родољубу данас носи име и про
купачка Општа болница.

На изложби су заступљена и 
документа и фотографије које 
свед оче да су се у Ваљевској 
бол  ници у периоду 19141915 

по ред ратника из целе Србије 
ле  чили и рањени у Церској и 
Ко  лубарској бици припадници 
Другог пешедијског пука „Књаз 
Михаило“ познатијег као леген
дарни „Гвоздени пук“.

Ова изложба је реализована за
хваљујући ангажовању Српског 
лекарског друштва из Прокупља 
и председника друштва др Срђана 
Мијатовића.

Ову занимљиву поставку Про
купчани могу бесплатно да по
гледају у наредним данима у холу 
Народног музеја Топлице.

М.М.

29. маја 2023.

Прокупачко Аматерско позори
ште „Хранислав Драгутиновић“, 
победник је овогодишње, 42. 
Смотре аматерских позоришта 
Србије у Лебану. Заслуге припа
дају комаду „Сумњиво лице“, коју 
је режирао Милан Илић Трша, пo
зоришној публици познатији по 
непоновљивим сценогра фијама.

Жири овог фестивала, који је 
предводио Саша Волић, прокуп
ачке глумце је другу годину за
редом прогласио најбољим.

Како је навео глумац и в.д. ди
ре ктора Дома културе Пред раг 
Славковић, то што је проку пачко 
позориште два пута уза сто пно 
награђено, довољно показује кол
и ко су талентовани про купачки 
глумци.

– Прокупачко позориште ду же 
од једног века ради успе шно под 
окриљем Дома кул туре. Изнедрило 
је велики број успешних глумаца, 

од ко јих су многи наставили и 
про феси онал но да се баве овим 
послом. У више од 100 година ста
ло је много награда и признања. 
Ова је само једна у низу, којој се 
сви с великим поносом радујемо, 
истакао је Слав ковић.

Признање за најбољу мушку 
улогу припало је Небојши Милен
ковићу Јумби, за улогу Јеротија 
Пантића.

Иако је до сада добио много 
награда и оваквих признања, а ово 
је додељено лично њему, Милен
ковић је нагласио да је дели са 
својим колегама глумцима.

–  Ми смо једна велика по ро
дица, а то се посебно види на 
сцени. Када тако наступате, дајући 
све од себе како би сваки детаљ 
био одличан и употпунио оног 
другог, али и целу причу, онда 
признања не могу да изостану, 
подвукао је прокуапчки глумац, 
честитајући свим својим колегама 
глумцима на великом успеху.

За најбољу режију признање је 
добио Милан Илић Трша редитељ 
представе „Сумњиво лице“, а 
награде за глумца и глумицу ве   
чери добили су Небојша Ми
ленковић Јумба и Луција Лаки 
ћевић.

Прокупачко Аматерско по
зо    ри ште „Хранислав Драгу ти
новић“ ће средином јула у Ку
ли представљати југоисточну 
Србију на Републичкој смотри 
аматерских позоришта.

Л.С.

У Народном музеjу Топлице нова поставка 

Прокупачко „Сумœиво лице“ бриšирало у Лебану

Ваљевска болница у Великом рату

Награде за најбољу режију и мушку и женску улогу



13ЈУН 2023 TOPLI^KE NOVINEJUL 2021.

Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

К У Л Т У Р А

15. јуна 2023.

Прокупачки Дом културе је 
и за ово лето припремио ма
нифестацију „Културно лето“, која 
се овај пут одржава под слоганом 
„Види и руке говоре“.

– У току месеца јуна и јула наши 
суграђани ће моћи да посете 
бројне манифестације, које су и 
ранијих година увек наилазиле 
на њихово одробравање. И овај 
пут ће посетиоци уживати у му
зичко поетским вечерима, кон
цертима, осликавању платна 
у пешачкој зони, позоришним 
представама и још многим другим 
интересантним и занимљивим 
садржајима, које смо припремили 
управо за њих, за нашу верну 
публику, рекли су у Дому културе 
и позвали Прокупчане и њихове 
госте да у предстојећим летњим 
месецима, посете ову установу 
и заједно са запосленима поделе 
радост стварања.

Велики јубилеј, 30 година по
стојања и успешног рада, Књи
жевна омладина Прокупља, у 
којој под окриљем Дома културе 
ствара велики број младих умет
ника, обележила је свечаном ака
демијом Чланови ове песничке 
дружине, на свечаној академији 
су представили све најзначајније 
успехе и радости књижевног 
стварања, пред прокупачком 

публиком, која им је увек била 
велика подршка.

Љубитељи позоришне умет
ности на програму „Културног 
лета 2023.“ уживали су и у поз о
ришној представи „Што се боре 
мисли моје“ 22. јуна. „Корак у 

боји“, који се подједнако допада и 
старим и младим Прокупчанима, 
одржан је у пешачкој зони, када 
су сви заинтересовани, заједно 
са прокупачким сликарима, 
осликавали дугачко платно.

Концерт Културно уметничког 

друштва „Абрашевић“ још јед
ном је одушевио заљубље нике 
фолклора 23. јуна, а тради ци
оналан Видовдански сабор, у ок
виру Културног лета, одржан на 
Видовдан 28. јуна у Конџељу. За 
љубитеље писане речи и поезије, 
организатор је припремио и 
промоцију нове збирке песама 
наше суграђанке Зорице Прентић 
Перовић, у чијим стиховима су 
сви заједно уживали у башти 
Варошког сокака.

За крај програма у јуну месецу, 
Дом културе је припремио музи
чко поетску драму „Причолог
ћутолог“, која је одржана 30. јуна 
на платоу ове установе културе.

– Јул месец и програм у њему, у 
оквиру овогодишњег Културног 
лета, започели смо Ивањданском 
ликовном колонијом, а потом су 
уследили и други догађаји, међу 
којима и промоција часописа 
„Ток“, вече хумора, концерт 
КУД „Абрашевић“, под називом 
„Прошла је кроз моје снове“ и 
још много тога. Све смо пажљиво 
припремали и са великом пос
веће ношћу спремали за нашу 
публику, која ће, сигурни смо и 
овај пут, заједно са нама уживати 
у свему што нам предстоји, 
нагласили су у Дому културе 
и позвали Прокупчане да буду 
њихови гости.

Л.С.

20. јуна 2023.

Потпредседница Владе Репу
блике Србије и министрка за 
културу Маја Гојковић, у Палати 
Србије у Београду, одржала је 
састанак са представницима ло 
калних самоуправа, чији су про
јекти ове године подржани на 
конкурсу „Градови у фокусу“. У 
име Града Прокупља, састанку је 
присуствовала већник за културу 
Милица Ерић, која је рекла да је 
за Народну библиотеку „Раде 
Драинац“, тачније за израду про
јектно техничке доку ментације, 
опредељено 2.700.000 динара.

– На конкурс се пријавио ве
лики број локалних самоуправа, 
али су само 33, а међу њима и 
ми, подржани одређеним сред
ствима. Конкретно, средстава 
која смо добили намењена су за 
израду пројектнотехничке до
кументације прокупачке Библи
отеке површине од око 1.300 ме
тара квадратних, што је веома 

лепа и значајна вест. Библиотека 
ће добити леп и модеран простор, 
али и адекватне и наменске услове 
за рад и чување књига, рекла је 
већница Ерић.

Прокупачке установе културе 
су како је навела, захваљујући 
средствима са конкурса „Градови 

у фокусу“, у претходним годинама, 
тачније почев од 2018. године, 
обновиле и промениле застарелу 
опрему и на тај начин побољшале 
услове за рад.

– Тако је Историјски архив 
Топлице 2018. године на овом 
конкурсу добио 5.000.000 ди

нара за реновирање кровне кон    
струкције, а Народни му зеј То
плице 2.000.000 за рекон струкцију 
електричне мреже. Музеј је и 
2020. године подржан са 3.404.000 
динара за Спомен собу „Гвозденом 
пуку“. Следеће године је Архив 
опет добио 3.000.000 за покретне 
полице, а Дом културе 1.200.000 
за грејање и 800.000 динара за 
климу. Са средствима, које је ове 
године добила Били отека, укупна 
вредност свих њих, са конкурса 
„Градови у фоку с у“,  износи 
18.104.000 динара, на гласила је 
већница Ерић.

У име прокупачке локалне са
моуправе, она се захвалила М и
нистарству културе на свеукупној 
подршци свих ових година и 
сарадњи коју имамо.

Као и претходне две године, 
Влада Републике Србије је за 
ово годишњи конкурс „Градови у 
фокусу“, определила 350.000.000 
динара.

Л.С.

Културно лето Дома културе 2023. године

На овогодишœем конкурсу „Градови у фокусу“

„Види и руке говоре“

Подржан пројекат прокупачке Библиотеке
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

К У Л Т У Р А

29. јуна 2023.

Помоћница министра Кул туре 
Републике Србије за за ш титу 
културног наслеђа и ди гитализацију 
Данијела Вану шић посетила је 
Прокупље и изложбу у Народном 
Музеју Топлице „Германско копље“ 
посвећену експонату пронађеном у 
архео лошким ископавањима 2021. 
године на брду Хисар у Прокупљу, 
за које се претпоставља да потиче 
из периоде између 418. и 538. године 
наше ере.

– Веома је значајно то што 
На родни Музеј Топлице ради 
свих ових протеклих година на 
истраживању археолошког на
лазишта Хисар, а што је још ва
ж није Министарство културе 
Ре публике Србије то подржава, 
рекла је отварајући изложбу „Гер
манско копље“ у Прокупљу Да
нијела Ванушић помоћница ми
нистра културе Републике Србије.

Она је нагласила да је Мини
старство културе за конзер ва 
цију  „Германског копља“ издво
јило близу 700.000 динара и 
на гласила да је у протеклих пет 
година, како у области савременог 
стваралаштва, тако и у области 
културног наслеђа за различите 
пројекте у граду Прокупљу, ми
ни старство определило око 80 
милиона динара.

– Само за пројекте прокупачких 
установа културе ове године, 
путем конкурса опредељено је 
око 7,5 милиона динара, казала је 
Ванушић.

Она је истакла да је од великог 
значаја добра сарадња између 
локалне самоуправе и људи из 
заштите културног наслеђа а 
све у циљу очувања заједничког 
„историјског блага“ и додала да 
је у том циљу потребна и добра 
сарадња локалне самоуправе и 
грађана који можда на својим 

имањима или у кућама чувају зна
чајне историјске предмете.

– Стручњаци прокупачког 
Му зеја захваљујући труду, по
све ћености, стручности и пре 
свега љубави успели су да про
нађу на локалитету Хисар који 
је веома комплексан, велики 
број архефаката међу којима је 
најзначајније „Германско копље“, 
као изузетан и вредан предмет и 
могу да кажем да је то и једини 
примерак који је пронађен у свету, 
подвукла је Данијела Ванушић.

Овај вредан предмет који је 
пронађен на подручју Прокупља  
осликава културу, статус и иден 
титет појединца и ширих кул
турних кругова и богатство на 
 рода који је некада давно бо
ра вио на овим просторима. 
Уједно тај експонат пронађен у 
нашем граду баца ново светло 
и даје нови значај и Народном 
Музеју Топлице и Прокупљу 
у историјском и археолошком 
смислу, рекла је члан прокупачког 
Градског већа задужена за културу 
Милица Ерић.

Она је поздрављајући госте 
из Београда нагласила да Мини

старству за културу Републике 
Србије дугују велику захвалност 
за финанасијску подршку у 
реализацији овог значајног про
јекта као и на подршци у ре али
зацији других не мање важних 
пројеката свих прокупачких 
установа културе.

Такође је нагласила да је улагање 
у очување културне баштине за
лог за будућност, јер чувајући 
сећање на прошлост и наше 
претке чувамо себе, своју историју 
и остављамо богато наслеђе 
будућим генерацијама.

Обраћајући се помоћници 
министра за културу Данијели 
Ванушић, Ерић је рекла да се 
последњих година у Прокупљу 
много тога урадило на пољу 
културе и да се почев од 2017. 
када је урађена нова поставка 
Топличког устанка у Музеју, па 
све до 2021. када је отворена 
Спомен соба „Гвозденом пуку“, 
сваке године нешто важно и 
значајно радило и градило. 
Она је  подсетила да је 2021. го
дине Народни Музеј Топлице 
одликован Сретењским орденом 
„Карађорђеве звезде 3. реда“ и 

да им је одрен доделио лично 
председник Републике Александар 
Вучић.

Археолошки експонат „Гер
ман ско копље“ пронађено то
ком радова на брду Хисар на 
асфалтирању улице „Др Алекса 
Савић“ и паркинг простора на 
Савићевцу, за које је утврђено 
да је припадало вођи германског 
племена Острогота, рестаурирано 
је  средствима Министарства 
културе Републике Србије. Током 
2022. и 2023. године копље је 
подвргнуто компликованим фи
зичко хемијским анализама и 
конзерваторскорестаураторским 
третманима које је пратило и 
снимање документарног филма.

После вишедеценијске паузе 
почело се са археолошким истра
живањима на локалитету брда 
Хисар под руководством вишег 
кустоса нашег музеја археолога 
Сање Црнобрње, и захваљујући 
томе имамо прилику да видимо 
овако вредан археолошки ек
спонат какво је „Германско копље“ 
али и много других експоната које 
имате прилику да видите на нашој 
изложби, рекла је директорка 
Народног музеја Топлице Љиљана 
Красић. Она је овом приликом 
захвалила и конзерватору архео
логу Весни Роглић која је учинила 
све да копље данас изгледа тако 
величанствено.

Љиљана Красић директорка 
На  родног музеја Топлице је иста
кла да Министарство културе 
Републике Србије и локална 
самоуправа у Прокупљу већ трећу 
годину заредом издвајају значајна 
средства за наставак археолошких 
истраживања на локалитету Хи
сар, и да су им јако захвални јер су 
препознали значај тог локалитета 
за очување културне баштине 
Топлице и Србије.

М.М.

30. јун 2023.

У оквиру манифестације „Кул
турно лето 2023.“, коју организује 
прокупачки Дом културе, чланови 
Књижевне омладине Прокупље 
одржали су музичкопоетску 
драму, под називом „Причолог
ћутолог“.

– Наступила су деца млађег 
уз раста, а тему су изабрали сви 
заједно на радионицама које смо 
раније одржавали. Тема је била 
ма ло озбиљнија, а навела их је 
на рамишљање о томе да ли је 
бо ље када један човек мало ви

ше прича или мало више ћути. 
Њи хов закључак је да се треба 
уме рити и научити да знаш када 
тре ба да причаш, али исто тако и 
заћутиш. Пошто то не може увек 
да буде идеално, јер не можемо 
увек да се умеримо и причамо и 
ћутимо таман колико треба, они 
су кроз стихове и приче, дакле 
поезијом и прозом, напрвавивши 
музичкопоетску драму, показали 
присутној публици како схватају 
ову врло озбиљну тему, рекла је 
предсeдник Књижевне омладине 
Прокупље Ивана Ђурковић.

На овој музичко поетској ве

чери, која је одржана на платоу 
Дома културе, било је и музике 
која је долазила са клавира.

– Када се на сцени представљао 
причолог, односно онај који 
пуно прича, свирали су брже 
композиције, како би представили 
емоције  прича лице ,  док  је 
ћутолога пратила нежнија и тиша 
музика. Кроз овај драмски део 
они су показали оба лица, која 
истовремено може може имати 
и само један човек. Учествовало 
је 22 деце, која су овај програм 
припремала пишући радове 
месец дана раније на литерарним 

радионицама, истакла је Ђур
ковић и додала да је музичко
по етска драма била и забавна и 
поучна, јер су је деца склопила у 
лепу причу.

Како је навела, многи од њих 
већ сада желе да се прикључе 
Школи глуме, која ради при Дому 
културе, како би даље развијали и 
неговали свој таленат.

Чланови ове књижевне дружине 
ће музичкопоетску драму „При
чологћутолог“ играти и у октобру 
месецу, у Дечијој недељи, за своје 
другаре школског узраста.

Л.С.

У Народном Музеjу Топлице у Прокупšу изложба „Германско копšе“ са локалитета Хисар

Одржана музичко-поетска драма „Причолог-�утолог“

Сведок времена и славне војничке прошлости  

Најмлађи као причолози и ћутолози
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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К У Л Т У Р А

23. јуна 2023.

Традиционално осликавање 
платна у оквиру манифестације 
„Културно лето 2023″ под називом 
„Корак у боји“ и овај пут је оку
пило велики број пролазника, 
они х који су сликали заједно са 
про купачким уметницима, али и 
оних који су посматрали.

– Ово је тринаесто „Културно 
лето“ наше куће и пето осли
кавање платна. Оно је традици
онално дугачко 20 метара, а до 
сада га, осликано, имамо у дужи
ни од око 200 метара. Свако је 
посебно на свој начин, јер су га 
осликавали различити људи, ко
ји су бојама остављали траг, али 
и своја осећања тог тренутка, док 
су сликали. Драго нам је да се сви 
радују нашем „Кораку у боји“, а 
када се стекне прилика, на      пра
вићемо и изложбу, која ће има ти 
најдуже и највеће на сликано плат
но икада у на шем граду, рекао је 
сликар и орга низатор „Корака у 
боји“ Милан Илић Трша.

Поред њега, на осликавању 
ово   годишњег платна радили су 
и Бата Стајковић, Саша Болчина 
и Горан Ристић, а сав потребан 
материјал за сликање обезбедио 
је Дом културе. Посебну пажњу 
Прокупчана у овом „Кораку у 
боји“, изазвала је Даница Симић 
из Медицинске школе „Др Алекса 
Савић“.

– Волим да сликам. Сликање је мој 
хоби и врло радо му се по свећујем у 
слободно време. Завршила сам први 
разред прокупачке Медицинске 
школе, то је ипак оно прво што 
волим, а сликање следи одмах за 
меди цином, рекла је Даница и 
наста вила да осликава нестварно 
лепо дрво, користећи као четкицу 
згужвану салвету, како би крошње 
расцветалог дрвета оживела на 
најмаштовитији и најшармантнији 
начин.

С друге стране платна сликала 
је девојчица Марта, која нас је 
за молила да јој четком, коју је 
умо чила у наранџасту боју, пре
фарбамо слова, која су напи

сали старији ученици, који су ту 
свратили после полагања приј е
мног испита за средњу школу.

– Желим нешто сасвим друго да 
насликам, а не само да напишем 
слова. Ова наранџаста боја зрачи 
и светли лепотом зрака Сунца. 
Тек сам на почетку, ово су три 
нијансе ове боје, а уколико дођете 
мало касније, видећете које боје 
сам расула по топлој наранџастој, 
истакла је Марта и пошто се 

захвалила на помоћи, наставила је 
да слика.

Прокупачки Дом културе као 
организатор „Корака у боји“,  је 
и овом приликом позвао све за
интересоване, да и убудуће, осли
кавањем најдужег платна деле 
радост стварања у најлепшим 
лет њим бојама, оним топлим и 
осунчаним, како рече наша нај
млађа саговорница. 

Л.С.

Традиционално осликаваœе платна у центру града

„Корак у боји“ окупио заинтересоване пролазнике

22. јуна 2023.

Поводом обележавања 30го
ди шњице Књижевне омладине 
Прокупља, у Дому кул  туре је  
одржана свечана ака  деми ја,  
на којој је, поред музичкопоетског 
програма, при казан и документарни 
филм ,,КОП оезија”, аутора Иване 
Ђурко вић и Владимира Гашевића. 
Филм говори о почецима рада 
Књижевне омладине Прокупља, 
као и о оснивачима, књижевним 
и музичкопоетским вечерима 
кроз период од 30 година. У 

музичкопоетском делу свечане 
академије учествовао је старији 
узраст КОПа. Представили су се 
млади песници Маја Станковић, 
Данијел Стевановић, Кристина 
Милошевић, Светлана Николић, 
Маша Спасић и Ђорђе Вељовић 
(гитара). Присутнима се обратио 
и Даниел Јовановић, један од 
оснивача и садашња председница 
КОПа Ивана Ђурковић. Oво је 
била лепа прилика да организатор 
и слављеник уручи захвалнице 
појединцима и установама, које су 
помагале и допринеле успешном 

раду и расту КОПа. Књижевна 
омладина Прокупља важна је 
књижевноуметничка творевина 
Топлице, која траје захваљујући 
младим писцима. Покровитељ 
филма о Књижевној омладини је 
Град Прокупље, а овом свечаношћу 
отворено је Културно лето 2023. под 
слоганом ,,Види и руке говоре”.

– Као најмлађа радница Дома 
културе, добила сам тежак, али у 
исто време и најлепши задатак, 
да младе људе проведем кроз 
Књижевну омладину Прокупља, 
у којој сам и сама одрасла, рекла 
је песникиња и председница ове 
велике песничке дружине Ивана 
Ђурковић, поздрављајући госте 
у сали.

Она је истакла да је Књижевна 
омладина Прокупља веома важна 
књижевноуметничка творевина, 
која данас броји и обележава, 
успешних 30 година постојања и 
рада.

 – Пут раста и развоја књижев
них способности, развоја талента 
и креативности код деце и младих, 
захтеван је, али уједно и леп 
задатак, јер се тим путем најпре 
корача срцем, са великом љубављу 
према књижевном стваралаштву, 
а пре свега према деци. Волети 

децу, значи волети поезију жи
вота. Деца су најзаслужнија за 
овакав поетичан свет, за поетичну 
Топлицу, која је одувек била 
представник лепе књижевне речи. 
Неко ће наследити великог Раде 
Драинца, нагласила је Ђурковић.

Да ова књижевна органиазција 
успешно постоји оволико дуго, 
заслужни су многи појединци и 
установе, који су јој, како је навела 
садашња председница, пружали 
несебичну подршку.

– Захваљујем се најпре Мини
старству културе и информисања, 
народном посланику др Дарку 
Лакетићу, градоначелнику града 
Прокупља Милану Аранђеловићу, 
већници за културу Милици Ерић, 
начелнику Полицијске управе 
Прокупље Ненаду Каличанину, али 
и свим досадашњим директо рима 
Дома културе, као и дире кто рима 
и радницима других културних 
установа за допринос у раду и расту 
Књижевне омладине Прокупља. 
Посебну захвалност изражавам и 
дугујем оснивачима ове књижевне 
организације, јер имамо ту част 
да их наследимо, као и својим 
колегама на подршци и помоћи у 
вођењу, подвукла је Ђурковић.

Л.С.

Кœижевна омладина Прокупšа обележила велики jубилеj

Филм „КОПоезија“
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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Спортска хала у Прокупљу била 
је домаћин Меморијала „Власти
мир Станишић – Лаци”, турнира 
који носи име по чувеном боксер
ском тренеру из Прокупља. Уједно 
одржане су и финалне борбе плеј 
офа Боксерске лиге Србије где се 
за освајање наслова шампиона бо
рило осам првопласираних екипа 
у мушкој конкуренцији у свим уз
растима и четири најбоље екипе у 
женској конкуренцији.

– Финални окршаји били су по
држани пуном халом и сјајном по

дршком публике које је доказала да 
је Прокупље град са великом бокс 
традицијом и у коме су поникли 
и стасали боксери светске класе 
што потврђују и њихове биогра
фије и врхунски резултати, осва
јање олимпијских и међународних 
медаља и признања, навели су из 
Боксерског савеза Србије.

Меморијал „Властимир Стани
шић – Лаци” је својеврсни омаж 
легендарном тренеру под чијом 
палицом су боксовали освајачи 
светских медаља од Џафера Али

шановића, Братислава Ристића и 
Фазлије Шаћировића до многих 
генерација шампиона некадашње 
Југославије. Прослављени репре
зентативни боксерски тренер Ју
гославије многе генерације боксе
ра је лансирао у сам светски врх, 
васпитао и помогао им да постану 
добри људи.

Боксерски клуб Сомбор освојио 
је прво место у финалу плејофа 
Боксерске лиге Србије на Мемо
ријалу „Властимир Станишић – 
Лаци” у Прокупљу. Пехар намењен 

најбољем женском клубу припао је 
боксеркама Црвене звезде. За нај
бољи клуб у конкуренцији кадета 
проглашен је Наисус из Ниша. 
Боксерски клуб Сомбор освојио је 
трофеје у конкуренцијама јуниора, 
омладинаца и сениора, за најбољу 
мушку екипу и за најбољи тим у 
Србији. Иначе у протеклих осам 
месеци  колико је трајала Боксер
ска лига Србије такмичило се више 
од 90 клубова и одржано је преко 
430 мечева.

М.К.

У оквиру последњег кола фуд
балског првенства Српске лиге 
Исток фудбалери Топличанина 

поражени су у Јагодини од истои
мене екипе резултатом 2:1. Фудба
лери из Прокупља завршили су пр

венство на 13. месту и изгубили су 
статус Српсколигаша. Топличанин 
се једну сезону такмичио у Српској 

лиги ,а наредне фудбалске сезоне 
се враћа у фудбалску зону Југ.

М.К.

Рукометни клуб Топличанин 
одржао је Изборну скупштину на 
којој је за новог председника клу
ба изабран Бранислав Петровић 
некадашњи рукометаш Топли
чанина и члан Управног одбора 
у прошлом мандату. За потпред
седника клуба изабран је Владан 
Насковић а поред досадашњих 
чланова Управног одбора, клубу 
су се прикључили и нови чланови: 
Милош Јовановић, Драган Мило
вановић, Александар Пејић, Дејан 
Миловановић и Никола Динић.

– Част ми је бити део овог успе
шног клуба у предстојећем пери
оду. Имајући у виду да је иза нас 
историјски успех клуба, такмиче
ње у Аркус лиги, где су остварени 
снови многих од нас, можда је на 
нама који смо од данас у клубу још 
већи изазов и мотивација да наста
вимо овим путем и клуб одржимо 
на овом нивоу. Желео бих да се за
хвалим досадашњем председнику 

и потпредседнику клуба Љубинку 
Ђорђевићу и Братиславу Дуњићу 
као и играчима који су показали 
како се бори за клуб и грб који се 
воли. Што се тиче првог тима пла
нирано је подмлађивање екипе пр
венствено децом из наше рукомет
не школе који ће се уз одређен број 
старијих и искусних играча и пар 
појачања са стране борити у супер 
Б лиги која ће ове године бити до
ста квалитетна и јака. Предходних 
година кренуо је озбиљан рад са де
цом у клубу, наравно то не смемо 
никако да занемаримо и пробаће
мо да школи рукомета и деци омо
гућимо све услове уз максималну 
посвећеност и рад јер то је један од 
најбитнијих и примарних циљева 
да за пар година изнедримо пре
гршт наших квалитетних играча на 
које ће мо рачунати у будућности, 
истакао је Бранислав Петровић 
новоизабрани председник Руко
метног клуба Топличанин.      М.К.

На међународном меморијал
ном турниру „Драган Кузманов
ски Куза“ у одбојци који је одржан 
у Зајечару одбојкашице ЖОК То
пличанин заузеле су сјајно друго 
место изгубивши у финалу од еки
пе Крајовa из Румуније.

– Веома јак турнир где се није 
могао прецизирати победник и 
где је било веома тешко доћи до 
завршнице и медаља због великог 
броја квалитетних екипа. Поче

ли смо победама у групи против 
Озрена из Сокобање и Видина из 
Бугарске. Уследило је полуфинале 
са домаћом екипом Тимока где 
смо били јако добри у свим дело
вима игре. Након тога у финалу 
са екипом Крајова из Румуније 
нисмо смогли снаге победити од
личне девојчице из Румуније. 
Честитао бих својим девојкама 
на труду и залагању. Оно што 
предстоји  јесте такмичење “Игре 

младих” у Сокобањи где бранимо 
прво место од прошле године и 
где се надамо добром резултату и 
пласману на завршни турнир, ре
као је Божидар Јовић тренер ЖОК 
Топличанин. На истом турниру 

предпионири и пионири МОК То
пличанин 97 освојили су сребрну 
и бронзану медаљу изгубивши у 
финалним борбама од домаћина 
из Зајечара.

М.К.

Поводом великог успеха на 
првенству Србије у стрељаштву 
које је одржано у Ивањици где 
су пионирке Стрељачког клуба 
Топличанин 1887 екипно постале 
првакиње Србије, Град Прокупље 
је организовао пријем за чланице 
победничке екипе Марију Нешић, 
Сару Петковић и Јану Тротер и 
тренера Небојшу Павловића.

– Велико је задовољство органи
зовати пријем за једне од најбољих 
младих спортиста. Медаље и титу
лу коју сте освојиле треба да вам 
послуже као подстицај да у будућ
ности будете још боље. Веома смо 

поносни на вас, јер у најлепшем 
светлу представљате град Проку
пље. Локална самоуправа спремна 
је да, у складу са својим могућно
стима, увек подржи наше истакнуте 
спортисте, да учини све што може 
како би остварили успехе и како би 
имали услове за рад и напредак, ре
као је Мирослав Антовић заменик 
градоначелника Града Прокупља.

Сјајним резултатом у Ивањици 
пионирке из Прокупља потврдиле 
су доминацију у овој конкуренци
ји а наредни циљ је да и у селекци
ји кадеткиња буду овако успешне.

М.К.

Фестивал бокса у Прокупљу

ОФК Топличанин испао из Српске лиге

Одржана скупштина 
рукометног клуба

Успех одбојкашица

Пријем за првакиње 
Србије у стрељаштву


